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#U POZADINI PRIČE MOGUĆE I GAŠENJE POLITEHNIKE ALI I BIZARNI SLUČAJ

UHLJEBLJIVANJA GOSPOĐE ISTAKNUTOG IDS-ovca#

Što je u pozadini halabuke oko Politehnike Pula i pokrenute smjene dekana Davora Miškovića?

Uz poznate režije i planove u kuhinji IDS-a u kojima se koriste mediji, manipulacija djelomično

točnim informacijama, njihovi ljudi na pozicijama motiv je gotovo uvijek uhljebljivanje i

uništavanje makar i potencijalne konkurencije.

Ovog puta će glavnu rolu odigrati članovi Upravnog vijeća dr.sc. Valter Boljunčić, dr.sc.

Ticijan Peruško i dr.sc. Daglas Koraca koji nastupaju u ime osnivača, Istarske županije, i

imaju većinu u vijeću.

A u pitanju je i gospođa Valtera Drandića, bivšeg pulskog gradonačelnika i nekada istaknutog

predstavnika stare IDS-ove garde koji sada šefuje uredom njihovog europarlamentarca u Puli.

Evo što o svemu kaže dekan Mišković čiju su smjenu, uz protivljenje gotovo cijelog kolektiva i

studenata, formalno danas pokrenuli članovi Upravnog vijeća.

- Temeljem pisanja Glasa Istre u izdanju od četvrtka 18.10.2018. i niza iznijetihneutemeljenih

činjenica sa isključivim ciljem blaćenja Politehnike, prisiljeni smo reagirati na ovakav način i

javnost upoznati sa stvarnim događajima na Politehnici. Revizija koja je u predmetnom pamfletu

opisana kao glavni problem, ne znamo zašto i afera, uopće u cijeloj priči nije bitna.

Ovdje je potrebno reći da je revizorski postupak proveden od tvrtke Komparić Consultum d.o.o.

u periodu od travnja do srpnja 2018. godine, proveden vrlo profesionalno i s jedne i druge

strane, da je većina nalaza bila i unaprijed poznata, jer se radi o trajnim problemima koje nije

baš jednostavno jednim potezom ukloniti. Obzirom na iskazanu profesionalnost od strane

revizora, sumnjamo da je njihova izjava „treba smijeniti  dekana“ točna, ali nismo provjeravali.   

Želimo se ovdje zadržati na biti problema, a to u ovom slučaju nije revizija.

Revizija je na Politehniku dobro došla, ukazala je na neke elemente koji se mogu poboljšati,

ali ni u kom slučaju ne možemo prihvatiti da se radi o katastrofalnom nalazu i da je potrebno o

njemu pisati kao o aferi. Pogotovo nam teško pada što to čini osnivač, koji bi prvi trebao biti

zainteresiran da ovakvim negativnim istupom u javnosti ne našteti svojoj školi.

Sljedeće je dakle pitanje, da osnivač to ipak ne radi po klasičnom političkom modelu, po kojem

je „krivca“ važno napasti prvi, DA BI SE SAKRILA VLASTITA GREŠKA, pa neka se ovaj poslije

brani, a vjerojatno neće jer se ljudi uglavnom boje ili imaju i sami „nekog putra na glavi“ pa neće

ići u medije, neće tužiti. Tako to u ovoj našoj Hrvatskoj, a nažalost jako puno i u Istri, traje već

gotovo tri desetljeća i zaista nije lako pronaći snagu, ni u pojedincu, pa ni u kolektivu da se

pokrene otpor, koji može biti poguban.

Politehnika je postala prepoznatljiva upravo u STEM području i može prerasti u

Veleučilište
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U ovom slučaju, zaključili smo na Politehnici, otišlo se predaleko, pa iako smo se već gotovo

pomirili da se tu ništa ne može, nakon istupa našeg osnivača, nakon toliko iznijetih laži, nakon

konačnog saznanja kamo sve to vodi, odlučili smo – MI kompletan kolektiv Politehnike (bez

dvije gospođe, Silve Vale i Dijane Drandić, koje već dugo vremena ili nikad nisu ni bile dio

našeg kolektiva), a uz podršku mnogobrojnih vanjskih suradnika i prijatelja, te studenata, reći

istinu - bez prikrivanja.

Politehnika je u svojih gotovo 20 godina od početnog samozatajnog rada konačno postala

vidljiva, unutar Hrvatske i međunarodno prepoznatljiva upravo u STEM području kojega danas

svi tako rado spominju, nositelj novih projekata, četiri studijska programa, mjesto gdje se

zapošljavaju mladi stručnjaci, od kojih većina doktorira, mjesto gdje se okupljaju stručnjaci iz 

gospodarstva koji vrlo često i direktno surađuju s Politehnikom.

Vrhunac je postignut u kolovozu 2017. kada na Politehniku, upravo kao plod višegodišnjeg rada

stiže dopusnica za Mehatroniku, po nama studijskog smjera budućnosti, ako se u

budućnosti namjeravamo baviti bilo kakvom industrijom -  naravno da to nije slučaj, ako

budućnost vidimo samo u turizmu.

Ta nam je dopusnica dala mogućnost da Politehnika organizacijski preraste u

Veleučilište, o čemu smo sa zadovoljstvom obavijestili našeg osnivača, i tu nam se čini

da počinju problemi.

'Po nalogu smo morali zaposliti Dijanu Drandić, a ona želi ugasiti Politehniku '

Možda nije glavni razlog što smo po nalogu morali zaposliti gospođu Dijanu Drandić na

poslovima registracije Veleučilišta.

Pravi je razlog da je gospođa Drandić htjela voditi politiku suprotnu našoj, koja govori o

razvoju Politehnike, dok je ona došla sa idejom gašenja Politehnike, i ne pretjerano

skrivajući to jer je često govorila kako ona drži ključeve Politehnike, na čemu je ustrajala

evo punih godinu dana, uz svesrdnu pomoć naše gospođe Silve Vale, koja radi za

Politehniku putem ugovora o djelu za pravne poslove, koji je upravo od revizije ocijenjen

kao nevaljao, što se naravno u članku ne spominje, kao i niz drugih činjenica vezanih za ove

dvije gospođe, koje su uz put rečeno od ponedjeljka svaka na svoj način na bolovanju, valjda

čekajući da se sadašnje vodstvo smjeni.

Dakle mi smo, a možda griješimo, zaključili da ove dvije gospođe provode u djelo nečiju ideju o

gašenju Politehnike, kao STEM učilišta, a otvaranju novog Veleučilišta koje će imati sasvim

drugu misiju. Kao konačnu potvrdu da je to tako vidjeli smo u srijedu, kada smo dobili uvid u 

županijski proračun za 2019. godinu, u kojem se Politehnika planira sa nula kuna, a

nepostojeće Veleučilište sa 5.880.000 kuna.

Koristimo medije, dakle javnost, iz razloga što već godinu dana ne možemo stupiti u kontakt sa

osnivačem, a gospodinu Radinu koji je zadužen za Politehniku (iako je nikada nije stigao

posjetiti) je to normalno jer po njemu Istarska županija i Politehnika nisu partneri, da našem

osnivaču skrenemo pažnju da Politehnika radi dobro, da radi iz godine u godinu sve bolje, da

moramo biti odgovorni prema naših gotovo 600 diplomiranih studenata i da ne smijemo bitno
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mijenjati našu strategiju, koja je na tragu najboljih europskih priča.

Smatramo da je vrlo važno da se poštuje autonomija škole kao što je i zakonom

predviđeno, te da se politika drži što dalje, pa se osnivač ne treba bojati da neće biti

rezultata, pogotovo ako i za Politehniku bude onakav tretman kakav se predviđa za

Veleučilište. Sve to mogu ostvariti zaposlenici Politehnike, uvažavajući nalaz revizije, bez

pomoći sa strane.

Vjerujem da Upravno vijeće koje sada treba održati sjednicu neće imati snage da smjeni dr.

Ružojčića, zato jer je bio neposlušan – odgodio sjednicu za 10 dana, već vjerujem da će članovi

Upravnog vijeća, sve redom doktori znanosti, početi razmišljati o svemu svojom glavom, a ne

čekati konzultacije, naveo je za kolektiv Politehnike, Davor Mišković u odgovoru na pitanja

iPressa o pozadini događanja na Politehnici. (iPress)
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